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Referat af bestyrelsesmøde den 16. november 2023  
 
Deltagere: Hans Bennetzen (HB), Andreas Jensen (AJ), Bo Lundgaard (BL), Gert Skjønnemand (GS), 
Ditte Dam (DD), Kim Fisker (KF), Frederik Bonde-Neltoft (FN), 
Afbud:  Svend Erik Christensen (SEC), Erik Enggaard (EE) 
Referent: Ditte Dam (DD) 
 
 
1. Godkendelse af referat fra seneste møde. 

- Mødet den 31. oktober 
- Referat godkendt uden bemærkninger.  

 
 
2. Korte mundtlige meddelelser fra formanden og golfmanageren 

- Pt. er der modtaget 107 donationer vedr. momskompensation, så vi er i mål. 
- Kan der fremskaffes jordbundskort over banen? Vi skal have noget fakta om 

underlaget, før der kan igangsættes dræningsforsøg. 
- Status på projekt dræning af hul 6 og 7.  Vi afventer stadig et løsningsforslag. Vandet 

står højt i vores søer, så alle niveauer under vandspejlet vil per automatik stå under 
vand, så det undersøges yderligere hvordan det kan løses. 

- Der arbejdes stadig på at finde den helt rette Pro i samarbejde med PGA. 
 

 
3. Status medlemmer 

- Der er som altid en del udmeldelser her sidst på året, så vi afventer endelig status per 
1/12. 
 

4. Status klubbens økonomi. 
- Perioderegnskabet 1.10.22 – 30.09.23 blev gennemgået og godkendt tidligere uden 

yderligere bemærkninger. Både driften og likviditeten er i overensstemmelse med 
vores forventninger, og det forventes at vi kommer ud med et resultat bedre end 
budgetteret. Regnskabet er offentliggjort med indkaldelse til Generalforsamling. 

- Prisen på kontingentet vil fortsat holde det samme niveau som vores omegnsklubber 
og lavere end klubberne i GFC. No. 1 samarbejdet. 

- Lønninger steget i forhold til året før. Christian udlært, flere måneder med træner, 
overenskomst- og pensionsændringer. 

- Leasing dyrere: Trackmann og Fairwayklipper  
- Solid egenkapital.  
- Renteswap & Renteomkostninger: Vi sparer på renteswappen nu, men betaler så en 

højere rente på det realkreditlånet. 
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5. Status de enkelte udvalg 

- Baneudvalg/klubhusudvalg mm. (BL) 
- Ikke gennemgået 

 
- Baneservice (BL).  
- Ikke gennemgået 
 
- Boldopsamling (BL).  
- Ikke gennemgået 

 
- B&U (EE).  
- Ikke gennemgået 

 
- Rekruttering (EE).  
- Ikke gennemgået 

 
- Sponsorudvalg/GCC (DD) 
- GCC har afsluttet årets program – mangler blot afholdelse af generalforsamling 20/11. 

 
- Begynderudvalget (GS).  
- Ikke gennemgået 

 
- Regel/handicap-udvalget (GS).  
- Ikke gennemgået 

 
- Turneringsudvalg (GS).  
- Hardy Sørensen og DD er i gang med turneringsplanlægning for 2024. Input til nye 

spilleformer og turneringer modtages meget gerne, så vi kan sammensætte et 
spændende program for alle. 
 

- Eliten 
Sæsonen er slut, med absolut godkendte resultater. Ikke de store individuelle resultater 
i 2023, men holdene har leveret. 
 

- Kommunikation (KF).  
- Vi har året igennem forsøgt at få lavet godt billede materiale, så der vinteren over kan 

komme små opslag/film der kan ses tilbage på.  
 
6. Opfølgning strategiplan 2023-2025.  

- Intet at berette. Udvalgene arbejder videre med at revidere handlingsplanerne. 
 

7. Skriftlige forslag til behandling.  
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- Forslag fra medlem Jørgen Jørgensen, om det er muligt at fortsætte kørsel hele året på 
hullerne 10-11-12-13-14-15. Bestyrelsen ser på mulighederne for at tillade kørsel på særlige 
områder i samråd med greenkeeperne.  

 
 

8. Eventuelt 
Bestyrelsen kommer internt med forslag til Årets GGK’er, Evt. Årets Ærespris og Årets 
Junior (sidstnævnte udnævnes af PRO’en) Disse offentliggøres til Generalforsamlingen 
28/11. 
 

- Møderække bestyrelsesmøde 
                  
                   Generalforsamling 28/11-23 
 
     Mødet slut ca. kl. 20:10 


